
    

 

 

 

REFERAT KLUBBMØTE I MALVIK ROTARY KLUBB 12.12.2023  

Presidenten ønsket medlemmene og kveldens gjester velkommen med noen ord av Alice 

Lee Roosevelt Longworth «Jeg har en enkel filosofi. Fyll det som er tomt. Tøm det som er 

fullt. Og klø der det klør»    

Til stede: Det møtte 12 medlemmer og to gjester Roar Forbord og Ingebrikt Fuglem 

Bursdager: Gudmund 09.12., Jan Egil 10.12., Knut Martin 13.12. og Jan Henrik 16.12. 

Gratulerer 

Lotteri: Terje B ble den heldige vinner. Gratulerer   

Orienteringssaker: 

Se program 

3 min.: 

Ivar hadde 3 min. Tok for seg hvordan TV kanaler og program har endret seg. Vi har gått 

fra NRK til nå 4 store aktører som NRK, TV2, TV3 og TV Norge med et utall av 

underkanaler der de fleste sender det samme. Det er kjendiser, influensere etc. som 

dominerer de fleste programmer der det gjelder å få markedsført seg selv. Ikke så bra 

mente Ivar, men på den andre side ser det ut til at det er dette publikum vil ha.           

Program: 

Roar og Ingebrikt tok for seg forslag til kart over turområdet Forbordåsen. De ville 

komme tilbake med forslag til navn som bør være med på kartet. De mente at vi bør 

skifte ut karttavlen ved Fjølstadtrøa med nytt kart. 

Presidenten hadde så resten av programmet i dag der han orienterte om ulike saker.  

1. Om Guvernørbesøket som ble oppfattet som en positiv opplevelse. Han ville gi 

guvernøren tilbakemelding. 

2. Rekruttering ny medlemmer. Vi vil kontakt personer som har vært medlemmer i 

Lions Club Malvik sin kvinnegruppe som nå er nedlagt. President og sekretær er 

på forslag til brev som skal utsendes. 

3. Orientering om mediearbeid, nettsider og medlemsnett. 10.1., 17.1. og 

24.1.2024. Alle medlemmer som ønsker det kan delta. Sekretæren sender ut info. 

4. Lutefiskaften i 2024. Leif kontaker To Rom og Kjøkken for reservering av dato. 

5. Hjertestarter til Messebygget. Støtte til dette ikke aktuelt lenger da hjertestarter 

er anskaffet.  

6. Bidrag til mennesker som sliter. Kommunen har ikke noe apparat for dette. Så 

støtte må eventuelt gis til Frelsesarmeen, Røde Kors o.l. 

7. Orgel til Malvik Kirke  Eventuell søknad om dette må innsendes på eget 

søknadsskjema av Malvik Kirkelige Fellesråd. Vår klubb kan eventuelt være 

behjelpelig med dette. Trygve tar kontakt med Fsllesrådet. 



    

 

8. Bocuse d’Or Europe i Trondheim Spektrum 19. og 20. mars 2024. De av 

medlemmene som ønsker å delta her kjøper billetter selv. Klubben oppfordrer da 

at vi kjøper billetter til den 19. mars 2024 for det er da det norske laget deltar. 

 

Til slutt i møtet fikk Ingrid ordet der hun rettet en takk til klubben for 

blomsterhilsen i forbindelse med sin sykdom. 

 

Til neste møte den 19.12. som er klubbens juleavslutning på Midtsand Grandahus blir det 

ikke sendt ut noen møteinnkalling. Dette er derfor siste møtereferat før klubben tar 

juleferie. 

Sekretæren vil derfor benytte høvet til takke alle trofaste møtereferatlesere. Håper jeg 

har fått med det meste. GOD OG VELSIGNET JUL TIL DERE ALLE.        

    

       


